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Emlékeztető 

 

Az Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 2019.április 23-án (hétfőn) tartott üléséről 

Az ülés kezdete:18:34 

Az ülés vége:22:13 

 

Jelen voltak:  

Szavazati jogú tagok: Csete Balázs, Kindling Attila, Kovács Klementina, Molnár Zsanett, Oltvári 
Sándor, Pásztor Nikolett, Puskely Gergő, Szűcs Ákos, Tóth Ádám 

Kimentését kérte: Botka Erik, S. Nagy Roland Levente, Szenes Patrik 

Hiányzott: - 

Késett: - 

Tanácskozási jogú tagok:- 

Vendég: Dr. Joó Attila, Molnár Krisztina, Szegedi Zita Karolina 

Puskely Gergő kérte, hogy az ÉMK HK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Építőmérnöki Karán.  

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói jogviszonnyal a BME 

Építőmérnöki Karán. 

1. Gazdasági dékánhelyettesi tájékoztató 

1.1. Dr. Joó Attila bemutatta a 2018-as költségvetés zárását, illetve kivetítve felvázolta a 2019-es 

költségtervezetet. 

1.2. Dr. Joó Attila elmondta, hogy az Építőmérnöki kar csökkenő létszáma miatt a költségvetés is 

csökken, a hallgatói létszámú normatívaosztásnak köszönhetően. 

1.3. Dr. Joó Attila elmondta, hogy az Építőmérnöki karon jelenleg nagyjából 110 fő oktató van, a 

korábbi nagyjából 130 fő oktatóval szemben. 

1.4. Kovács Klementina érdeklődött a jövőbeni beruházásokról. Dr. Joó Attila beszámolt, hogy az 

Építőanyagok és Magasépítés Tanszék kutató laborjainak fejlesztése várható a jövőben. 

1.5. Kovács Klementina érdeklődött a Dékáni Hivatalt érintő változásokat illetően. Dr. Joó Attila 

elmondta, hogy a Dékáni Hivatal átalakítása is tervben van a jövőben. 

1.6. Puskely Gergő érdeklődött, hogy okoz-e változást a költségvetésben a külföldi hallgatók 

számának 10 %-os esése, illetve a magyar hallgatók 6 %-os növekedése. Dr. JoóAttila elmondta, 

hogy jelenleg nem, de 2020-tól várható változás, az új felvételi rendszernek köszönhetően. 

Puskely Gergő érdeklődött, a stratégiát illetően a 2020 utáni csökkenés elkerülése érdekében. 

Dr. Joó Attila elmondta, hogy a promóció fejlesztésével és az ösztöndíjak megtartásával 

próbálják majd megoldani a helyzetet. 
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1.7. Kovács Klementina érdeklődött, hogy a pályaorientációnál lesznek-e beruházások promóciós 

termékeket illetően. Dr. Joó Attila elmondta, hogy nem várható ilyen fajta beruházás, de ha 

mégis akkor az is csak minimális összeggel. 

1.8. Puskely Gergő érdeklődött, hogy lesznek-e egyetemi szintű gazdasági szabályozások a jövőben. 

Dr. Joó Attila elmondta, hogy a Kancellária indítványozása miatt várhatóan lesznek. 

Dr. Joó Attila távozott. 

2. Aktualitások 

2.1. Puskely Gergő tájékoztatta a Képviseletet, hogy szavazni kell a Vásárhelyi plakettek 

kitüntetésekről. A Képviselet egyhangúan támogatta a Hallgatókért Díj oktatói személyeinek 

megítélését. A Képviselet 9 igen – 0 nem – 0 tartózkodom szavazattal támogatta a Hallgatókért 

Díj hallgatói személyének megszavazását. A Képviselet egyhangúlag támogatta a HÖK Különdíj 

kitüntetésének személyeit. A Képviselet 9 igen – 0 nem – 0 tartózkodom szavazattal támogatta a 

Kiemelkedő cég díjra jelölt céget. Puskely Gergő elmondta, hogy 7 jelölés érkezett a 

Kiemelkedő körtag díjra. A Képviselet 7 igen – 0 nem – 2 tartózkodom szavazattal megszavazta 

a Vásárhelyi Emlékplakettek jelöléseit. 

2.2. A Képviselet megegyezett, hogy a Körök levelező listájára ki lesz küldve egy olyan felvetés, 

hogyha az aktuális kör lenne a Kiemelkedő Kör, akkor mire lenne szükség. Ez segítheti majd a 

jövőben felmerülő esetleges eszközigény összeírását. 

3. Elnöki beszámoló 

3.1. Puskely Gergő beszámolt, hogy a Vásárhelyi Napok (VN) meghívói hibásak, de ezt Kovács 

Klementina kijavította. 

3.2. Puskely Gergő elmondta, hogy augusztus 2-4-ig tartó hétvégén kerül megrendezésre a Kari 

tábor. 

3.3. Puskely Gergő elmondta, hogy egyeztetett Csete Balázzsal, hogy Szenes Patrik kezelje a 

jövőben a HK instagram oldalát. 

3.4. Puskely Gergő beszámolt, hogy április 24-én Kari Tanács lesz. 

3.5. Puskely Gergő megkérte Csete Balázst, hogy frissítse a HK weboldalán található Szervezeti és 

Működési Szabályzatot (SZMSZ). 

3.6. Puskely Gergő tájékoztatta a Képviseletet, hogy egyeztetés lesz Lipcsei Attilával és Orbán 

Balázzsal a Palibácsi jövőjét illetően. 

3.7. Puskely Gergő elmondta, hogy április 25-én ki kellene adni egy projektort a Zielinski Szilárd 

Építőmérnöki Szakkollégium számára. Pásztor Nikolett jelentkezett a feladatra. 

3.8. Puskely Gergő beszámolt, hogy Kovács Klementina kapott egy borrendelős táblázatot Orbán 

Balázstól.  

3.9. Puskely Gergő elmondta, hogy a kari rendezvények hang- és fénytechnikusának nem lett fizetés 

kiutalva. Kovács Klementina javasolta, hogy MISZ Műegyetemi Iskolaszövetkezeten 

(MISZISZ) keresztül történjen a kifizetés, a Képviselet ezt támogatta. 

3.10. Puskely Gergő jelezte a Képviselet felé, hogy be kell aktiválni a HK irodában lévő laptopokon 

a felhasználó fiókját az új Képviseleti tagoknak. 

3.11. Puskely Gergő megkérte Csete Balázst, hogy készítsen doodle-t a stratégiai ülés időpontjáról. 



 

 Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 
 

1111 Budapest, Kruspér utca 2. 
Építőmérnöki Kar Telefon: 463-1508 

Hallgatói Képviselet emkhk.bme.hu 

3.12. Puskely Gergő elmondta, hogy a Képviselet tagjainak minél előbb le kell adniuk a 

vagyonnyilatkozatot. 

3.13. Puskely Gergő beszámolt, hogy május 22-én Jubilleumi diplomaosztó lesz, amin célszerű lenne 

a Képviselet aktív részvétele. 

4. Alelnöki beszámoló 

4.1. Pásztor Nikolett elmondta, hogy a HK és a Gazdasági Bizottsági (GB) irodákhoz tartozó 

kulcsokat le fogja másoltatni. 

Szegedi Zita megérkezett. 

4.2. Pásztor Nikolett beszámolt, hogy egyeztetni fog Dr. Lovas Tamással, amelyen részt fog 

venni Szűcs Ákos is. 

4.3. Tóth Ádám elmondta, hogy  Május 1.-jén a teraszon megrendezésre fog kerülni a Vásárhelyi 

Napok utáni húsleves főzés. Ehhez a költségvetés készülőben van, a bevásárlás utána történik 

majd meg. 

5. Egyetemi Hallgatói Képviselet beszámoló (EHK) 

5.1. Molnár Zsanett beszámolt az Egyetemi Hallgatói Képviselet 2019. április 18-i ülésén 

elhangzottakról. Az ülések emlékeztetője elérhető az EHK honlapján 

(http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok). 

6. Gazdasági referensi beszámoló 

6.1. Kovács Klementina elmondta, hogy egyeztetett a VN-t illetően. 

6.2. Kovács Klementina beszámolt, hogy egyeztetett Kóródi Eszterrel a VN-es támogatói 

szerződésekről. 

6.3. Kovács Klementina tájékoztatta a Képviseletet, hogy a VN-re online vehető bérletek árusítása 

április 23-án lezárul, továbbá a napijegyeket az adott nap 12:00-ig lehet majd online beszerezni 

és a helyszínen is lesz lehetőség jegyvásárlásra. 

6.4. Kovács Klementina elmondta, hogy egyeztetni fog Orbán Balázzsal az éves megkeresőt 

illetően. 

7. Oktatási referensi beszámoló 

7.1. Szűcs Ákos elmondta, hogy az Építő250 ösztöndíjjal kapcsolatos megkeresésekkel foglalkozott 

és készített egy Facebook tájékoztatót ezzel kapcsolatban. 

7.2. Szűcs Ákos tájékoztatta a Képviseletet, hogy a Tanszéki megbízatások ki lettek osztva. 

7.3. Szűcs Ákos elmondta, hogy az Oktatási Bizottság ülései csütörtökönként 19:00-19:30-ig fognak 

tartani. 

7.4. Szűcs Ákos elmondta, hogy az Oktatási fogadóidő csütörtökönként lesz 17:00-18:00 az ÉMK 

HK irodájában. 

7.5. Szűcs Ákos beszámolt, hogy a szabályosság betartása miatt máshogy lesz definiálva a TVSZ-

ben a félév kezdésekre vonatkozó időpontok. Erre a FIR szűrés miatt van szükség. 

7.6. Szűcs Ákos elmondta, hogy érkezett hallgatói megkeresés egy, a tárgy teljesítéséhez kötelezővé 

tett múzeumlátogatással kapcsolatosan. 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok
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7.7. Szűcs Ákos elmondta, hogy érkezett hallgatói megkeresés egy, a tárgy teljesítéséhez kötelezővé 

tett múzeumlátogatással kapcsolatban.Szűcs Ákos elmondta, hogy érkezett hallgatói megkeresés 

egy, a tárgy teljesítéséhez kötelezővé tett múzeumlátogatással kapcsolatban. 

7.8. Szűcs Ákos beszámolt, hogy április 29.-én Kari Tudományos Bizottsági ülésen fog részt venni, 

ahol Tanszékvezetői pályázat és elektronikus jegyzet docensi pályázatba való befogadtatásáról 

lesz szó. 

8. Szociális referensi beszámoló 

8.1. Tóth Ádám elmondta, hogy részt vett a Külső Szociális Bizottság (KSZB) április 17-i 

ülésén.Tóth Ádám beszámolt, hogy a KSZB-n a TJSZ 3-as számú mellékletének módosításáról 

volt szó. 

8.2. Tóth Ádám tájékoztatta a Képviseletet, hogy a jövedelemkiesés táblázatot véleményezte. 

9. Kollégiumi referensi beszámoló 

9.1. Molnár Zsanett elmondta, hogy Szenes Patrikkal és Botka Erikkel átnézték a Vásárhelyi Pál 

Kollégium (VPK) házirendjét. 

9.2. Molnár Zsanett beszámolt, hogy a VN idejére a nem VPK-ban lakók igényelhetnek ingyenesen 

kollégiumi férőhelyet. 

9.3. Molnár Zsanett elmondta, hogy egyeztetni fog Dr. Rémai Zsolttal a hibás és a törött 

kollégiumi belépőkártyák pótlásáról.Molnár Zsanett elmondta, hogy a törött belépőkártyákért 

járó büntetések összege nem került kiírásra. 

10. Rendezvényszervező Bizottság referensi beszámoló 

10.1. Molnár Zsanett elmondta, hogy nem érkeznek be a VN támogatói szerződések időbenk. 

10.2. Molnár Zsanett beszámolt, hogy a VN-es pólók elkészülte miatt a szponzori logókat majd csak 

a Gólyatábori pólókon fogják elhelyezni. Kovács Klementinaelmondta, hogy a szponzori 

szerződéseket beszkennelve el kell küldeni Orbán Balázsnak. Kovács Klementina elmondta 

még, hogy a VN szervezősége ünnepélyesen meg szeretné koszorúzni a VPK-ban található 

Vásárhelyi Pál szobrot és ehhez szponzorációt kell keresni. 

11. Ösztöndíj referensi beszámoló 

11.1. S. Nagy Roland Levente távollétében Kindling Attila elmondta, hogy április 17-én Ösztöndíj 

Bizottsági ülés volt, amelyen S. Nagy Roland Levente oktatást tartott az ösztöndíjakról a 

bizottság új tagjainak. 

12. Mentorgárda felelősi beszámolók 

12.1. Szűcs Ákos elmondta, hogy Károlyi Rolanddal folyamatosan egyeztetnek az aktuális 

információkról és hírekről. 

12.2. Szűcs Ákos beszámolt, hogy egyeztetni fog a TTK-val közösen tartandó Sörterasz eseményről 

Károlyi Rolanddal. 

13. Slack bemutatása 

13.1. Szegedi Zita bemutatta a Képviselet számára, hogyan működik a Slack elnevezésű 

kommunikációs program. 

Tóth Ádám, Molnár Zsanett távozott. 

Tóth Ádám, Molnár Zsanett megérkezett 
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14. Egyebek 

14.1. Puskely Gergő elmondta, hogy érkezett egy hallgatói megkeresés hibás Neptun gyűjtőszámlás 

befizetéssel kapcsolatban. 

14.2. Puskely Gergő beszámolt, hogy érkezett egy hallgatói megkeresés egy a Neptun gyűjtőszámlára 

későn megérkezett befizetés hibájának köszönhetően keletkezett késedelmi díjról. 

14.3. Kovács Klementina elmondta, hogy május 9-én megrendezésre kerül a Tegyük közösen szebbé 

a Duna partját nevezetű esemény, amelyen célszerű lenne a HK részvétele. 

14.4. Szűcs Ákos beszámolt, hogy Botka Erik és a Képítő Fotókör megkezdte közös munkáját. 

14.5. Molnár Krisztina elmondta, hogy átnézte az RB-s SZMSZ-t és a jövőben emlékeztetőt fognak 

vezetni az RB üléseiről. 

Budapest, 2019. április 23. 

Következő ülés: 2019. május 1. 12:30 

 

 

Oltvári Sándor Puskely Gergő 

Emlékeztetővezető ÉMK HK elnök 

 


